



Date: 12 January 2026

التاريخ: 12 يناير 2026

Announcement: Appointment of Head of Legal Department and Legal Advisor of the Company and Board Secretary

Raysut Cement Company (SAOG) hereby would like to inform the Financial Services Authority (FSA), Muscat Stock Exchange (MSX), and its esteemed shareholders of the resolution issued by its Board of Directors in its Meeting No. (01/2026) convened on 7 January 2026, as follows:

The Appointment of Head of Legal Department and Legal Advisor of the Company and Board Secretary:

The Board of Directors has resolved to appoint Mr. Abdullah Hamdan Saeed Al Darei as Head of Legal Department and Legal Advisor of the Company, and Board Secretary, effective 11 January 2026.

It is worth noting that Mr. Abdullah Hamdan Saeed Al Darai holds a Master's degree in Business & Management from Aston University – Birmingham, and a Bachelor's degree in Law from University of Salford. He also has experience in the field of board secretarial services.

اعلان تعيين رئيس الادارة القانونية والمستشار القانوني للشركة وأمين سر مجلس الادارة

تود شركة ريسوت للأسممنت (ش.م.م.) إبلاغ هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومساهميها الكرام بقرار مجلس إدارتها الصادر خلال اجتماعه رقم (2026/1) المنعقد بتاريخ 7 يناير 2026، وذلك على النحو الآتي:

تعيين رئيس الادارة القانونية والمستشار القانوني للشركة وأمين سر مجلس الادارة:

قرر مجلس الإدارة تعيين الفاضل / عبدالله بن حمدان بن سعيد الدرعي رئيساً للإدارة القانونية والمستشار القانوني للشركة، وأمين سر مجلس الإدارة، اعتباراً من 11 يناير 2026.

وتجدر الإشارة إلى أن الفاضل / عبدالله بن حمدان بن سعيد الدرعي حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة أستون - برمونث، ودرجة البكالوريوس في القانون من جامعة سالفورد، كما يتمتع بخبرة في مجال أمانة السر.

م. علي بن عبدالله الزدجالي
رئيس مجلس الادارة

Eng. Ali Abdullah Al Zadjali
Chairman of the Board

